
 

 

Vedbæk Sogns Menighedsråd 

 

Referat af menighedsrådsmøde 

tirsdag den 20. august 2024 kl.17.00 

 i Vedbæk Sognegård 

 
 

Medlemmer indkaldt:  Fraværende:  Underskrift: 

 

Anne Andersen (AA)   
  

Med afbud  

Anny Holm (AH)   

 

Bente Guldsborg (BG) Med afbud  

 

Einar Bolt (EB) 

 
  

Lillian Lindgreen (LL) Med afbud  

 

Lise Foged (LF) 

 

  

Preben Bille Brahe (PBB) 

 
Med afbud  

Susanne Pedersen-Bjergaard (SPB) 
 

  

Thomas Philbert Nielsen (TPN)   

 

Vivian Ree (VR)   

 

Rune Reimer Christensen (RRC) Med afbud  

 

Ingrid Halkjær-Lassen (IHL)   

 

Kirstine Ida Brink (KIB) 

 
  

Medarbejderrepræsentant 
Lise Hanskov (LH) 

  

 

 



  

 

 

Ordstyrer: Einar Bolt 

Referent: Greta Vidalis 

 
 
 
 
 
 
 

1 Godkendelse af referat af mødet 
d. 21. maj 2024 

Rettelse fra Rune Reimer Chri-
stensen til pkt 11 c: ”Fra den 21. 
november 2024 planlægger sog-
nepræst Rune Reimer Christensen 
udsendelse med søværnet som or-
logspræst i en periode på 14 da-
ge.” 

Referatet blev godkendt med rettelse til pkt. 11 c 

2 Godkendelse af dagsorden Dagsordenen blev godkendt med nyt pkt. 7 a ”Bænke foran 
kirken” 

3 Regnskabsrapport af 30.06.24 
 
Lillian Lindgreen orienterer. 
 
 
 
 
Bilag: Regnskabsrapport af 
30.06.24 og Budget, formål pr. 
30.06.24 

Einar Bolt gennemgik kvartalsrapporten. 

Kvartalsrapporten blev taget til efterretning 

I forbindelse med PU's gennemgang af jeres kvartalsrappor-
ter kan det konstateres, at der indimellem er nogle afvigelser 
i forbrug til dato i procent. Det kan der være mange gode år-
sager til, men PU kan ikke gætte sig til disse årsager. 

PU vil derfor gerne bede alle om at lave en kort forklaring til 
hver kvartalsrapport, hvor det oplyses, hvad årsagen til afvi-
gelsen er. Denne skal sendes 
til rudersdal.provsti@km.dk sammen med kvartalsrapporten 

4 Omdisponering af hhv. kr. 
38.000 fra 3301 (udflugter) til 
2103 (anskaf og vedligehold 
kirke) og kr. 40.000 fra 2303 
(anskaf og vedligehold sogne-
gård) til 5107 (udvendigt vedli-
gehold af præstebolig) 

Begge omdisponeringer blev godkendt 

5 Udlån / udlejning af lokaler i 

kirke og sognegård 

Einar Bolt orienterer  

Bilag: Brugsaftale, 2024 

Brugsaftale, 2024 blev godkendt. 

Formand og næstformand korrigerer Brugsaftale, 2024 og 
foreligger det til orientering på næste møde. 

6 Nye kontorer i sognegården 

Einar Bolt orienterer  

Bilag: Tilbud  

Det blev besluttet at tage imod tilbuddet fra NHN service 
A/S på kr. 203.148,75 inkl. Moms. 

Arbejdet sættes i gang snarest muligt. 

mailto:rudersdal.provsti@km.dk


  

7 Funky Friday 6. september 

2024 – skal vi deltage? 
Einar Bolt: Funky Friday er et nyt Vedbæk-initiativ, som af-
holdes første gang d. 6/9 fra kl. 16.30   

Det blev besluttet, at menighedsrådet ikke deltager i år. 

7a Bænke foran kirken 
Einar Bolt: Vi har ansøgt Rudersdal Kommune om tilladelse 
til at forlænge flisebelægningen på begge sider af kirkens 
hoveddør, så der kan stå to bænke. 

Kommunen har svaret, at de anbefaler to væghængte bænke. 

Det skal undersøges, om vi må opsætte væghængte bænke 
(Stift/Nationalmuseet) 

Forslaget forelægges kirkens arkitekt Bo Fenst for en udta-
lelse. 

8 Valgforsamling den                  

17. september 2024 
Einar Bolt:       Dagsorden for valgforsamlingen: 

1. Velkomst ved valgbestyrelsen 

2. Valg af dirigent 

3. Formanden for menighedsrådet beskriver menigheds-
rådets opgaver, kompetencer og hidtidige arbejde. 

4. Opstilling af kandidater til menighedsrådet 

5. Kandidaternes egen præsentation 

6. Debat og mulighed for spørgsmål til kandidaterne 

7. Gennemgang af afstemningsreglerne ved valgbesty-
relsen 

8. Skriftlig og hemmelig afstemning 

9. Optælling af stemmer og annoncering af afstem-
ningsresultatet ved valgbestyrelsen 

10. Valg af stedfortrædere efter samme procedure 

11. Valgbestyrelsen orienterer om resultatet af valgfor-
samlingen samt om muligheden for afstemningsvalg 
og fristen for at indlevere en kandidatliste. 

12. Eventuelt. 

9 Meddelelser og orientering 

Meddelelser:  

a.Formand 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1) Nyt tag på kirken 

Der er fundet asbest i fuger, så det skal undersøges. Arbejdet 
ligger pt. stille. Afklaring forventes at tage 8 dage. 

Foreløbig tidsplan: 

Primo august: Stillads opsættes 

Byggeplads etableres 

Indtil ultimo august: Nedrivning af gammelt tag 

Indtil ultimo oktober: Nyt tag opsættes 

23. Oktober: Gennemgang af arbejdet 

Udgangen af oktober: Udbedring af mangler 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. Kontaktperson  

 

 

 

 

 

 

c. Kasserer 

d. Kirkeværge 

 

e. Præster 

f. Andre 

 

 

g. Bygningsudvalg  

h. Udsmykningsudvalg  

Indtil 21. november: Afrigning af byggeplads og stillads 

22. november: Aflevering 

2) Avisomtale 

Der har været en forsidehistorie i både Rudersdal Avis og 
Frederiksborg Amtsavis, der omhandlede et brudepars fru-
strationer vedr. udskiftning af kirkens tag. 

3) Forholdet til kirken naboer 

Invitation til møde med Vej-og Parkchef Mohamed Quazza-
ni og en borger vedr. parkering af biler ved kirken og på En-
rumvej. Fra menighedsrådet kommer Einar Bolt og Thomas 
Philbert Nielsen med forslag til etablering skråparkering 

4) Katafalk 

Vi har indhentet tilbud på en sammenklappelig katafalk. 
Producenten kan dog ikke garantere, at den er lovlig. Vi un-
dersøger nærmere.  

 

5) Årets Landemode er den 5. oktober.  

Dagen begynder med gudstjeneste i Helsingør Dom-
kirke og fortsætter på Marienlyst Strandhotel med 
frokost, årsberetning og fællessang. 

Alle er velkomne - Tilmelding til Greta 

 

Thomas Philbert Nielsen: Vi er ved at ansætte ny organist. 
Der indkom ikke tilstrækkeligt med ansøgninger ved første 
stillingsopslag og derfor er der indrykket et genopslag med 
ny ansøgningsfrist den 3. september. 

Vi er midt i processen med at udarbejde APV. Arbejdet fore-
tages af Miljøhuset. AMG har møde med konsulent fra Miljø 
huset den 29. august. 

Fra 1. juli er der indført tidsregistrering. Dette gøres for de 
flestes vedkommende i vores kalendersystem ChurchDesk. 

 

Intet 

 

Susanne Pedersen-Bjergaard: Stakittet på Egemosen 3 
igangsættes snarest. 

 

 

Anny Holm takkede for buket ved sygdom og orienterede 
derefter fra Landsforeningens årsmøde; et kaotisk og uorga-
niseret møde. 

 

Intet 

Vi afventer tilbud på en montre til Grøns bibel. 



  

i. Skoletjenesten 

 

j. Aktivitetsudvalg 

k. Udstillingsrepræsentant 

Vedbæk Skole har efterspurgt to arrangementer. 

 

Intet 

 

Erik Houlberg udstiller med fernisering den 4. september 

 

10 Spørgsmål/kommentarer fra 
tilhørere 

Helle Lygum Espersen:  1) vedr. ombytning af special-
glas/vinduer fra kirke. 2) konsulent fra Miljøhuset kan vur-
dere, om den sammenklappelige katafalk er lovlig 3) ved nye 
bænke -vær opmærksom på krukker 

11 Eventuelt – punktet refereres 
ikke 

 

 
 

Næste rådsmøde er tirsdag den 8. oktober kl. 17 i sognegården 


